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Notulen 

1. Opening 

Dhr. Hanri Timmerman opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  

Mw. Brigitte v.d. Bosch is afwezig in verband met werkzaamheden.  

 

Besloten wordt om het evaluatiemoment te houden tijdens de juni vergadering. De 

aanvangstijd zal dan 19.00 uur zijn.  

De startvergadering (incl. nieuwe leden) zal gehouden worden op woensdag 11 september, 

19.30 uur. Locatie Bestuurskantoor Aves.  

 

De agenda worden door de leden van de gmr besproken.  

2. a. Notulen gmr vergadering d.d. 24 januari 2024  

 De notulen worden vastgesteld en zullen worden doorgestuurd aan de MR’en en      

 geplaatst op de website.  

    b. Actielijst: de actielijst wordt vastgesteld.  

    c. Besluitenlijst: de besluitenlijst wordt vastgesteld.  

3. a. Mondelinge en schriftelijke mededelingen vanuit het cvb 

Vacatures Fondali/Regenboog en De Carrousel 

Dhr. Dirk van ’t Sant vertelt dat er een directeur voor de nieuwe school in Creil is benoemd. 

Haar naam is Rita de Groot. Zij is een senior directeur met veel ervaring.  

De procedure op De Carrousel loopt nog. Volgende week zal er een 2e ronde plaatsvinden. 

Dhr. Van ’t Sant heeft er vertrouwen in dat de sollicitatiecommissie eruit gaat komen.  

Kinderopvang  

Het cvb heeft tijdens het vorige overleg laten zien hoe de Kinderopvang opgestart gaat 

worden. Het cvb is nu bezig met het oprichten van 3 entiteiten en is in overleg met de notaris. 

Hierna zal het geheel worden voorgelegd aan de rvt. Daarna zijn we er nog lang niet, er 

moeten nog heel wat zaken geregeld worden.  

Met de andere partner is wederzijds besloten om niet verder te praten. Ondernemerschap of 

opgaan in een grotere organisatie was wat lastig.  
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Notulen 

Emmelhage  

Dhr. Timmermans vertelt dat er vorige week een selectie van architecten heeft 

plaatsgevonden. De keuze is gemaakt en we gaan nu verder zaken uitwerken. Vorige week is 

er een ouderavond geweest. Er waren 60 personen aanwezig. De nieuwe school gaat starten 

met groep 3 op een veldje bij de Poeisz supermarkt. Augustus 2026 zal er gestart worden in 

het nieuwe gebouw.  

 

Marknesse  

Het cvb heeft het verzoek vanuit de stuurgroep ontvangen om de fusie verder uit te werken. 

De voorkeurslocatie is de plek van De Driesprong. De 3 scholen komen dan tijdelijk met zijn 

allen op één school bij elkaar tijdens de bouw.  

 

Bant   

Het cvb heeft ook brieven ontvangen van de MR’en van de scholen uit Bant. Ook ligt er een 

verzoek van de gemeente Noordoostpolder in verband met het bouwen van een gymzaal. Er 

is een avond gehouden in de Bantsiliek. Het merendeel van de ouders is positief. Er zijn ook 

ouders die het moeilijk vinden.  

 

Ens  

In Ens hebben ook alle 3 MR’en een positief advies gegeven om verder te gaan. Dit proces 

wordt nu ook uitgelijnd.  

Dhr. Jos Timmermans vertelt dat een fusieschool extra middelen van het ministerie ontvangt. 

Deze middelen worden meestal ingezet voor extra personeel. De school ontvangt dit extraatje 

maximaal 2 jaar.  

 

Kampen  

Reeve: de voorbereidingen voor de ouderverklaringen zijn nu gestart.  

 

3. b. Mondelinge gmr 

Het verzoek is om de term stagiaire te veranderen in student. 

Punt 5: graag de term individuele Aves academie veranderen in persoonlijk aanbod of 

algemeen aanbod. De gmr vraagt zich af hoe de medewerkers op de hoogte gesteld worden. 

Ook vragen zij zich af welke informatielijn beter loopt: via de directeur of via de wekelijkse 

mail.  

Punt 9: in de media stonden berichten over “wil je er tussen uit” en “eerst je kind naar school 

brengen”. Het cvb geeft aan een flexibele werkgever te willen zijn.  
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Notulen 

4. Governance 

De gmr heeft onderling de stukken besproken. De conclusie is dat zij geen hobbels zien om op 

de rem te trappen. De gmr gaat doen wat er is voorgesteld. De vacatures kunnen breder 

worden uitgezet. De nieuwe vacatures worden via de wekelijkse mail bekend gemaakt. Mw. 

Van Keulen zal de vacature tekst ook aan de MR’en mailen. 

 

Het cvb merkt op zo min mogelijk van de WMS te willen afwijken.  

In de volgende vergadering liggen de stukken ter besluit. Dhr. Timmermans stelt voor om een 

brief te maken om uit te leggen dat de statuten aangepast worden en dat daarom de 

vacatures breder uitgezet gaan worden. 

 

Dhr. Timmerman dankt de aanwezigen vervolgens voor hun inbreng en sluit de vergadering.  


